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Minnesanteckningar från månadsmöte 1 mars 2022 

Mötet inleddes med årets årsmöte. Det blev sedan det första fysiska mötet, då Covid 19 och Omikron 

har härjat även i början på detta år. Vi träffades på Co Office och det var 12 medlemmar närvarande, 

3 medlemmar var med digital, samt en inbjuden person som kommer bli medlem. 

Vi började med att fika, äta smörgås och en god kaka, och prata lite med varandra. 

Första punkt på mötet var att vår domare från 2021 års KM, Linus Lindberg var med för att prata om 

sin bedömning. Han kunde inte delta vid KM då han var sjuk, så vi hade bjudit in honom till mötet. 

Han gick igenom alla bilderna, även de som inte hade fått någon placering, berättade hur han sett 

bilderna och hur han tänkt för att sedan ge tips ut från hans bedömning, hur de hade kunna bli ännu 

bättre med hjälp av bildbehandling. 

Linus tipsade om andra bildbehandlingsprogram än Fotoshop, som inte krävde abonnemang, ett av 

dem heter ”Affinity photo”, vilket han använde. 

Intressant och lärorikt tyckte nog de flesta av oss! 

Linus pratade också om att han håller på att ta fram en utbildning och frågade om vårt intresse av 

det. Han kommer skicka lite underlag till Yvonne om hur upplägg och kostnaderna skulle kunna se, 

därefter går styrelsen ut med en förfrågan om intresse. 

Under årsmötet pratade vi en del om motionen som inkommit, då vi skulle behöva bestämma hur vi 

ska monterade osv. 

Till nästa månadsmöte ska vi skriva ner lite tankar om hur vi ska göra, hur det ska se ut, vilken 

prislapp som ska sättas på respektive foto. För att ha enhetliga ramar har Gert sagt att han kan 

beställa, då han har kontakter där ramarna inte kostar så mycket. Var och en får meddela storlek på 

bilden, så kan han beställa. 

Ordförande tackade för mötet och kvällen avslutades! 
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